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Jak rád bych to napsal. Ale bohužel není. Asi 
jste pochopili, že mám na mysli stavbu vodovodu 
a kanalizace ve středu obce. Akce, která je investicí 
fi rmy VaK Mladá Boleslav a kde se obec podílí pouze 
fi nančně na části kanalizace pod silnicí spravovanou 
krajem, se stala noční můrou VaKu i občanů Semčic. 
Je to ukázka praktického uplatnění zákona o veřejných 
zakázkách, kdy o vítězi rozhoduje nejnižší cena. A tak 
se stalo, že i přes špatné zkušenosti z Dobrovice fi rma 
VOKA získala zakázku i v Semčicích. A výsledek 
– akce, která byla zahájena předáním staveniště 
23. února a měla být ukončena 9. června, přípojky 
do domů do konce července, a posléze byla dodatkem 
smlouvy prodloužena do konce srpna, není hotová ani 
15. září, kdy píšu tento článek.

A přitom stavba začala nadějně, první dva řady 
vodovodu byly položeny v termínu a kvalitně. Problémy 
nastaly asi v okamžiku, kdy fi rma VOKA zahájila 
i další stavby a ze Semčic postupně začali odcházet 
kvalifi kovaní pracovníci, začali se měnit stavbyvedoucí 
a organizace začala váznout. Nečekaný problém nastal 
v době nástupu prací na silnici Dobrovice – Žerčice, 
kde pod vrstvou asfaltu byly žulové kostky zalité 
v betonu, a pro výkopové práce bylo nutné dovézt 
jinou techniku. Ale to byla snad jediná objektivní 
příčina pro zdržení prací. Postupně se začaly objevovat 
problémy v kvalitě provedené práce, které si vyžadovaly 
opravy. Jistě jste si všimli, že některé šachty nebo úseky 
byly „cvičně“ třeba dvakrát položeny a zase vykopány 
než se povedlo dodržet parametry dané v projektu. 
Kapitolou samou pro sebe bylo zajištění dopravy 
v obci. To postihlo občany Semčic asi ze všeho nejvíce. 
Nedostatečné značení, ne vždy vhodně umístěné 
semafory a v neposlední řadě ani neschválená omezení 
vedly až k zastavení stavby.

Asi se ptáte, proč tato situace došla tak daleko. 
Bohužel musím konstatovat, že snaha VaKu i obce 
o nápravu situace byla marná. Na každotýdenních 
kontrolních dnech se v zápisech objevovaly závady 
a požadavky na jejich odstranění, ale dodavatel na ně 
nereagoval, a pokud na ně reagoval, tak je nedodržoval. 
Tak se stalo, že pro stavbu už máme pět harmonogramů 
pro její dokončení. Nápravu nezajistila ani přítomnost 

jednatele fi rmy na kontrolních dnech v poslední době. 
Postupně nastupovaly fi nanční sankce za nedodržení 
smlouvy, které se nyní pohybují již ve statisících 
korun, ale stále bez očekávaného účinku a s možnou 
dohrou u soudu.

Jaká je tedy situace dnes? 
•  Bylo zahájeno přejímací řízení stavby a sepsány 

závady, které je nutné odstranit před kolaudací.
•  Hlavní vodovodní řady jsou dokončeny a byly 

zprovozněny 10. září. Od této doby by již neměly 
být problémy s tlakem vody v domácnostech. 

•  Dosud nejsou hotové přípojky a usazené šachty 
k některým domům a měly by být dokončeny 
„v nejbližší době“. 

•  Po dokončení přípojky by mělo následovat 
sepsání smlouvy o odběru vody s fi rmou VaK 
Mladá Boleslav a poté podání žádosti o instalaci 
vodoměru.

•  Firma VOKA odstraňuje závady a provádí terénní 
úpravy staveniště.

Jaké si z toho můžeme vzít poučení pro další 
investiční akce v obci?

•  Pečlivě se věnovat výběru dodavatele stavby, 
nespoléhat pouze na cenu ale i na reference.

•  Pečlivě připravit a zdokumentovat staveniště před 
zahájením stavby, což může pomoci při jednání 
o způsobených škodách během stavby.

•  Průběžně pořizovat vlastní dokumentaci o prů-
běhu stavby.

A co říci závěrem? Především poděkovat za 
trpělivost, kterou jste měli po dobu stavby. Jsme si 
vědomi potíží, které způsobila, ale možnosti jejich 
zmírnění jsme měli opravdu minimální. Musíme věřit, 
že fi rma VOKA rychle dokončí přípojky a provede 
všechny terénní úpravy tak, jak byly dohodnuty. Byl 
bych strašně rád, aby v době, kdy čtete tyto řádky, 
už bylo vše minulostí a opravdu jsme si mohli říci – 
a je to!

František Puršl, 
místostarosta obce

A JE TO!



2Semčický zpravodaj • září 2015

USNESENÍ 
ZASTUPITELSTVA OBCE SEMČICE

ZE DNE 25. 8. 2015

č. j. 
156/2015

Zastupitelstvo obce Semčice
I. Bere na vědomí
1. Důvodové zprávy:

a) ke zprávě fi nančního výboru ke kontrole 
 hospodaření obce;

b) ke zprávě kontrolního výboru k veřejnoprávní 
kontrole obce;

c) ke zprávě o kontrole hospodaření Masarykovy 
základní školy a mateřské školy Semčice;

d) ke zveřejnění záměru pronájmu sportovního 
areálu č. p. 240 v Semčicích pro TJ Semčice, 
z. s.;

e) k návrhu Územního plánu obce Semčice;
f) k proplacení faktury č. 182015 za návrh 

 Územního plánu obce Semčice;
g) k oznámení o prozatímním neposkytnutí 

dotace z rozpočtu Středočeského kraj ze Stře-
dočeského Fondu životního prostředí na roz-
šíření ČOV v Semčicích;

h) k protokolu z roční hlavní kontroly dětského 
hřiště;

ch) ke zprávě fi rmy EKO-KOM o výsledcích třídě-
ní odpadu v obci.

II. Schvaluje
1. Program zasedání zastupitelstva obce s doplně-

ním bodu č. 7 Projednání a schválení faktury 

č. 182015 na proplacení za návrh Územního  plánu 
obce Semčice.

2. Ověřovatele zápisu: Ing. Františka Puršla, CSc., 
a pí Petru Hornerovou.

3. Navrhovatele usnesení: Mgr. Bc. Nenčo Jordanova 
a pana Petra Košťála.

4. Zprávu fi nančního výboru z kontroly hospoda-
ření s majetkem a fi nančními prostředky obce 
k 31. 5. 2015.

5. Zprávu kontrolního výboru k veřejnoprávní kon-
trole obce k 29. 6. 2015.

6. Zprávu kontrolního výboru o kontrole hospoda-
ření Masarykovy základní školy a mateřské školy 
Semčice.

7. Zveřejnění záměru o pronájmu sportovního areá-
lu č. p. 240 pro TJ Semčice, z. s.

8. Návrh Územního plánu obce Semčice.
9. Proplacení faktury č. 182015 za návrh Územního 

plánu obce Semčice ve výši 59 290 Kč.

III. Vydává
1. V samostatné působnosti Územní plán obce 

Semčice.

V Semčicích, 25. 8. 2015

ZE STARÝCH SEMČIC

VOLBY V SEMČICÍCH V BĚHU ČASU

(Z místních kronik vybrala J. Čvančarová)

V kronikách naší obce jsou většinou každé volby 
popsány jako důležitá událost pro život obce. Volilo 
se za Rakousko-Uherska, za První republiky, v době 
Protektorátu, po válce, v době vlády jedné strany i po 
Sametové revoluci.

První volby obecních zastupitelstev byly konány 
v roce 1877, kdy byly obce Semčice a Pěčice sloučeny. 
Volilo se v každé obci zvlášť a starostou se stal Fran-
tišek Anděl, č.p. 1. Obce byly odloučeny a v roce 1884 
byl zvolen starostou František Krejčík a roku 1890 
Václav Dvořák, který dal do pořádku obecní fi nan-
ce a tím si proti sobě popudil občany tak, že v roce 
1893 zvolili starostou opět Františka Anděla, v roce 
1897 Josefa Ulmana, č.p. 22, a jeho za tři roky vystří-
dal syn Františka Anděla, také František. V roce 1906 
ale proti němu vznikla nelibost. Byl hostinským, byl 
pokladníkem Reiff aisenky, velitelem hasičů a věřilo 
se, že on, jako předseda místní školní rady, je příte-
lem stavby nové školy, což se občanům nelíbilo, a po 

velké agitaci byl zvolen František Starý. Tlaky byly 
pro stavbu i proti stavbě školy a starosta Fr. Starý byl 
zvolen za delegáta do deputace ohledně stavby školy 
k Ministerstvu vyučování do Vídně. Za jeho staros-
tování byl v obci zaveden elektrický proud a začala 
výstavba semenárny. V době I. světové války žádný 
záznam o volbách nemáme, starostou byl zřejmě stále 
František Starý.

Po válce v roce 1919 v lednu už se začalo psát 
v novinách o nastávajících volbách do obecních 
zastupitelstev, ač volební řád ještě ani Národnímu 
shromáždění předložen nebyl, ke schválení. Násled-
kem toho bylo uspořádání voličských schůzí, nezří-
zená agitace, vznik třídních bojů a nesvárů v obcích. 
Jestliže 28. října 1918 se celý svět divil jednolitosti 
a kázni celého národa, se kterou byl proveden převrat, 
ani ne po třech měsících po převratu této svornos-
ti nebylo. Za celou dobu války světové nastřádalo se 
v obcích tolik hořlavých látek, že bylo třeba jen malé 
jiskřičky, aby se tyto vznítily. A tato jiskérka se blížila 
v podobě obecních voleb. Politické strany ucházely se 
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o přízeň voličů a té se dostávalo těm, kdo více slibova-
li. 21. června 1919 byly provedeny volby do obecních 
zastupitelstev dle nového volebního řádu s poměrným 
zastoupením, který stanovil, že v obcích do 500 oby-
vatel se má volit 12 členů. Kandidátní listiny byly tři: 
Republikánská strana českého venkova (rolníci), Stra-
na sociálně demokratická (domkáři) a Strana národně 
sociální (dělníci dvorští i ze vsi). Starostou byl zvolen 
František Sládek, č.p. 32, který tou dobou dlel jako 
legionář na Slovensku, a tak do jeho návratu vykonával 
funkci dosavadní starosta. V roce 1920 byly v Semči-
cích konány volby do Místní školní rady a zvoleni byli 
V. Dvořák, F. Svačina, F. Volf, V. Novotný a F. Hanuš. 
Za Pěčice F. Bort a za Ctiměřice F. Kadavý. Za učite-
le Č. Hořejší. V roce 1922 bylo také upraveno služné 
starosty se zpětnou platností od roku 1920, a to tak, 
že předválečný plat se zdesateronásobil. 16. 9. 1923 se 
měly konat obecní volby, ale protože se ve zdejší obci 
strany dohodly na společné kandidátní listině, volby 
se nekonaly a zastupiteli se stali tito kandidáti. Od té 
doby bylo hlavní náplní práce obecního zastupitel-
stva jednání o stavbě školy, hlavně s odporující obcí 
Pěčice, až byla po všech potížích konečně v Semčicích 
nová škola postavena, roku 1927 slavnostně otevřena 
a již v říjnu toho roku se ve škole konaly obecní vol-
by. Starostou byl opět zvolen František Sládek za Stra-
nu sociálně demokratickou a jeho náměstkem se stal 
František Volf za Stranu republikánskou.

V roce 1928 se konaly volby okresní a zemské 
a v těchto volbách už kandidovala Strana komunis-
tická. Zvítězili republikáni počtem 83 hlasů, druzí 
sociální demokraté 70 hlasů a komunisté již tenkrát 
dostali 32 hlasů. V dalších letech se ve vedení obce 
střídaly strany republikánská a soc. dem. V roce 1934 
se František Sládek vzdal funkce a zvolen byl František 
Starý. Volilo se už vždy ve škole. V posledních letech 
před vypuknutím II. světové války již není v zápisech 
zmínka o žádných volbách. Občané se cvičili v civil-
ní obraně a po kraji se soustavně přesunovala vojska. 
Potom mobilizace, demobilizace, protektorát a na 
začátku války byly všechny obecní kroniky odevzdá-
ny na rozkaz Němců úřadům do Prahy, odkud se naše 
kronika naštěstí po válce vrátila. Zápisy z těchto let 
válečných a ještě dlouho po válce byly psány dodateč-
ně, podle pamětníků a poznámek různých osob.

Po obsazení Čech a Moravy německým vojskem 
a zřízení Protektorátu Čechy a Morava byla povole-
na jedna politická strana s názvem Strana národního 
souručenství, ve které byli všichni semčičtí občané 
a do vedoucí funkce byli zvoleni: náčelníkem Franti-
šek Čvančara, rolník, č.p. 2, Štěpán Král, malorolník, 
č.p. 57, pokladníkem, František Starý, rolník, č.p. 27 
a František Jonáš, řezník, č.p. 5, jako dozorci. Byla též 
ustavena mládež této organizace s náčelníkem Fran-
tiškem Starým ml., č.p. 27, místonáčelníkem Stanisla-
vem Matesem, č.p. 74, jednatelem Jiřím Králem, č.p. 
57, hospodářem Miroslavem Bortem, č.p. 95 a členy 
výboru byli dále Josef Vondrlík, Václav Fadrhonc, 
František Novotný, Josef Toman, Josef Štafl  a Josef 
Vítek. V roce 1941 vystřídal Františka Čvančaru dipl. 
agronom Heřman Cron, inspektor semenárny. Mlá-

dežnického náčelníka vystřídal Otakar Zíta, zahrad-
ník semenárny, a do výboru přišly ženy: Marie Rejmo-
nová, Miluška Mojžíšová, Emilie Novotná, Bohumila 
Svárovská a Marie Dusilová. V roce 1941 byl nucen 
odejít z funkce starosty obce František Starý, protože 
byl v I. světové válce ruským legionářem a starostou 
byl zvolen Štěpán Král, č.p. 57.

Do konce války už žádné volby nebyly, až 5. květ-
na 1945 z popudu Václava Stehlíka ujal se správy obce 
revoluční národní výbor s těmito členy: Štěpán Král, 
Václav Stehlík, Rudolf Vyšohlíd, Ladislav Kulhavý, 
František Honzák a Josef Macoun. Rozdělili si funk-
ce takto: Š. Král předseda, V. Stehlík věci fi nanční, 
F. Honzák se zástupcem J. Macounem věci vojenské 
a bezpečnostní a jako zástupce dělníků R. Vyšohlíd 
a L. Kulhavý. Rolníky zastupoval J. Heřmanský. Poz-
ději byl ještě rozšířen o další členy, a to už s ohledem 
na utvářející se politické strany, koncem května byl 
zvolen první MNV Semčice. V roce 1945 se konečně 
dočkal Místní národní výbor v Semčicích své úřadov-
ny v přízemí v Kampeličce se souhlasem spořitelny. 
Doposud každý představitel obce úřadoval doma ve 
svém bytě a na doklady sloužila jedna obecní skříň.

26. května 1946 se konaly volby, ve kterých už 
přesvědčivě zvítězila Komunistická strana velkým 
počtem hlasů (224 KSČ, 78 nár. soc., 19 lidovci, 8 soc. 
dem.) a poměry ve výboru se radikálně změnily ve 
prospěch komunistů. Předsedou zůstal Štěpán Král. 
V roce 1948 se tvořila Národní fronta a všechny stra-
ny musely povinně utvořit akční výbory jako součást 
Národní fronty. Strana národně socialistická tak neu-
činila, a proto byla zrušena a její členové byli vylouče-
ni z řad členů MNV. Byli to: Dr. Václav Tymich, ředitel 
semářské stanice, Václav Sládek, rolník, č.p. 28, Josef 
Svačina, rolník, č.p. 35, a Josef Macoun, učitel. Na 
jejich místa přišli noví členové NF, kteří podporovali 
nové vedení. 30. května 1948 se konaly volby už s jed-
notnou kandidátkou a z 339 voličů dostala jednotná 
kandidátka 336 hlasů, dva voliči odevzdali prázdný 
lístek a 1 volič odevzdal prázdnou obálku. Bylo zvo-
leno. V 50. letech se v kratších intervalech vystřída-
li předsedové Stanislav Šembera, Jaroslav Rohacký 
a delší dobu František Dvořák.

V roce 1971 byl zvolen novým předsedou MNV 
František Vyšohlíd s tajemníkem Jaroslavem Benešem. 
V roce 1975 v rámci slučování obcí se staly Semčice 
střediskovou obcí pro Pěčice, Ctiměřice a Semčice. 
MNV dostal nového funkcionáře – místopředsedu, 
kterým se stal Stanislav Kovář z Pěčic, a rada MNV 
byla rozšířena o Miloslava Kvapila a Josefa Bitmana 
ze Ctiměřic. V těchto obcích byly zvoleny Občanské 
výbory s Josefem Malým v Pěčicích a Miloslavem 
Kvapilem ve Ctiměřicích. Později se stal tajemníkem 
Josef Vítek, který zůstal i po volbě nového předsedy 
Miloslava Drbohlava v roce 1981.

Čas ubíhal a schylovalo se k velkým změnám. Při-
šel rok Sametové revoluce a již 19. listopadu 1989 bylo 
v Semčicích založeno Občanské fórum. Mluvčím se 
stal Libor Dlask. V únoru 1990 bylo Ing. Jiřím Čej-
kou iniciováno založení Strany zelených. V červnu se 
konaly první svobodné volby po dlouhých letech vlá-
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ZPRÁVY Z MASARYKOVY ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
A MATEŘSKÉ ŠKOLY SEMČICE

dy jedné strany. V Semčicích přišlo k volbám 97,9 % 
voličů. Zvítězilo Občanské fórum s přehledem. V lis-
topadových volbách již dali voliči nejvíce hlasů Stra-
ně zelených a starostou se stal Ing. Jiří Čejka na dvě 
volební období se svými místostarosty Jiřím Mate-
sem, Věrou Starou a Marií Masákovou. Přišel rok 
1998 a byla starostkou zvolena první žena v historii 
Semčic, Ing. Jana Mydlilová, a od té doby „vládnou” 
v Semčicích ženy. Místostarosty byli František Moc, 
Karel Hůlka a se starostkami Janou Dlouhou a Danou 
Grebeňovou Ing. Jiří Čejka, který pracoval v semčic-

kém Obecním zastupitelstvu v různém postavení 
nepřetržitě 24 let.

Zajímavostí posledních voleb bylo, že kandidovali 
tři bývalí starostové: Ing. Čejka, J. Dlouhá i D. Grebe-
ňová. Starostkou jsme si zvolili paní Evu Horákovou 
a místostarostou Ing. Františka Puršla. To je naše sou-
časnost. Další zajímavostí voleb v Semčicích je fakt, 
že zde po celá léta od převratu 1989 vyhrávaly volby 
pravicové strany, ale nikdy se nenašel člověk, který by 
takovou stranu v obci založil. A tak tu máme stále jen 
SZ a KSČM.

Školní rok 2015/16 jsme zahájili v základní škole 
v úterý 1. 9. 2015 v 7:30. Prvňáčky a jejich rodiče 
přivítala třídní učitelka paní Mgr. Eva Komárková, 
paní ředitelka Mgr. Jana Kočová, paní zástupkyně 
Mgr. Věra Forejtová, starostka obce paní Eva 
Horáková, vedoucí vychovatelka školní družiny paní 
Renata Kyptová a žáci deváté třídy, kteří jim předali 
kytičku a uvedli je do školního života.

Nových žáčků se v 1. třídě sešlo 25 (13 ze Semčic, 
4 z Jabkenic, 3 z Pěčic, 2 ze Ctiměřic, 1 z Ledců, 
1 ze Žerčic a 1 z Úherců). Celkem je ve škole 
197 žáků – 126 na 1. stupni (55 dívek a 71 chlapců) 
a 71 na 2. stupni (37 dívek a 34 chlapců). Školní 
družina má kapacitu 55 dětí a je zcela využita žáky 
1. – 3. ročníku.

NOVÝ ŠKOLNÍ ROK 2015/2016 V ZŠ

V nabídce školy je i pro tento školní rok velký počet 
zájmových kroužků:

• Angličtina hrou (AH I, II) – 1. a 2. ročník
• Angličtina extra start (AES) – 3. – 5. ročník
• Angličtina extra – 6. a 7. ročník
• Matika za školou I, II, III, IV – 2. – 9. ročník
• Hry a čísla – 2. stupeň

• Pohybové hry – 1. – 5. ročník
• Florbal – 1., 2., 4., 5. a 6. ročník
• Zumba – pro žáky 1. stupně
•  Cestujeme po světě – zeměpisný kroužek pro 

3. – 5. ročník
• Základy práce na PC – 3. a 4. ročník
• Korálkování – pro každého zájemce
• Šikovné ruce – 1. – 5. ročník
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Škola nabízí kroužek i pro děti z MŠ: Pohybové hry 
pro nejmenší.

Kroužky začínají svou činnost od 1. října, a to vždy 
jen ty, do kterých je přihlášeno alespoň 7 žáků. Exter-
ní fi rma nabízí kroužek Keramika pro žáky 1. stupně. 
Informace a pravidla jsou vždy zveřejněny na nástěn-
ce ve vestibulu školy a na webových stránkách školy 
(skola.obecsemcice.cz) v sekci Kroužky.

Během prázdnin byla zrekonstruována podlaha 
v tělocvičně školy (parkety byly doplněny, vybrou-
šeny a nalakovány). V tělocvičně byla vyměněna 
všechna okna a nainstalovány ochranné sítě. Tím-
to žádám všechny, kteří budou využívat tělocvičnu, 
aby používali výhradně sálovou obuv, aby nedochá-
zelo k poškození renovované podlahy nevhodnými 
podrážkami.

CO NÁS V NOVÉM ŠKOLNÍM ROCE ČEKÁ?

•  Realizujeme projekt OPVK – Výzva 56, v rámci 
kterého 20 žáků druhého stupně absolvuje zájezd 
do Británie, jehož součástí bude 12 hodin výuky 
anglického jazyka v jazykové škole v Eastbourne 
v době od 24. do 31. 10. 2015

•  Připravujeme vánoční výstavu, která bude zahá-
jena po slavnostním rozsvícení stromu před 
budovou školy

• 16. 11. – Ředitelské volno
• 19. 11. – Rodičovské schůzky v ZŠ
• 3. 2. – Zápis do 1. třídy

• 23. 3. – Zápis do MŠ
• 21. 4. – Rodičovské schůzky v ZŠ 
•  9. – 20. 5. – Výběrové zjišťování výsledků vzdělá-

vání žáků 6. ročníků – ČŠI
• ...
Všechny akce jsou zveřejněny na webu školy v sek-

ci Plán školního roku.

Přeji všem zaměstnancům i žákům školy klidný 
školní rok plný příjemných zážitků.
 Mgr. Jana Kočová, ředitelka školy
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NAŠE ŠKOLKA KOUZELNÁ JE, KAŽDÝ SI V NÍ MOC RÁD HRAJE

Příroda, ta mocná čarodějka, nám letos dopřá-
la opravdu požehnané léto a dětem prázdniny jak se 
patří. Jako moudrá a spravedlivá vládkyně ví, kdy 
nastává dětem čas školních povinností a dala nám to 
znát. Z našich předškoláčků jsou školáčci a ve škol-
ce je vystřídaly další malé děti. Čeká je tu spousta 
nových kamarádů, paní učitelky, kuchařky i uklízeč-
ky. Budeme společně poznávat a objevovat svět, učit 
se básničky, písničky, cvičit, tancovat, stříhat, lepit, 
skládat i malovat. Poznáme také mnoho pohádek ať 

už z úst paní učitelek nebo v podání mnoha divadel-
ních či hudebních souborů, které do naší školky za 
dětmi velmi rády jezdí. Začátkem adventu pojedeme 
na předvánoční výlet do Polabského skanzenu v Pře-
rově nad Labem. Ale to je ještě poměrně daleko. Pře-
jeme si, aby se dětem přes nezbytné počáteční slzičky 
ve školce líbilo, chodily do ní rády a aby na ni jednou 
rády vzpomínaly.

 Hana Dufk ová, zást. ředitelky 
pro řízení MŠ

Z ČINNOSTI SEMČICKÝCH HASIČŮ

Z  ČINNOSTI MLADÝCH HASIČŮ

V průběhu června a září jsme se zúčastnili dal-
ších soutěží Boleslavského poháru v požárním úto-
ku – 13. 6. v Chotětově, 20. 6. v Mladé Boleslavi, 5. 9. 
v Březně/Židněvsi a 12. 9. v Kosořicích, kde proběhlo 
celkové vyhlášení. Naše družstvo skončilo v kategorii 
mladší na 15. místě.

Před ukončením školního roku jsme s hasičskými 
dětmi našimi a Chotětovskými uspořádali výlet nauč-

nou stezkou Chlum. Tento výlet jsme podnikli v nedě-
li 21. června. Trasa naučné stezky, která vede z Nepře-
vázky do Nepřevázky, je přibližně 8 km dlouhá. Děti 
během cesty vyplňovaly pracovní listy určené k této 
stezce, která má 10 zastávek. K zábavě při cestě nám 
také postačily obyčejné kolíčky, se kterými jsme hrá-
ly hru „Klíště“, což spočívalo v nenápadném předání 
kolíčků na někoho dalšího. Počasí nám v průběhu 
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dne úplně nepřálo, ale i tak se výlet vydařil. Zdárně 
jsme ho ukončili předem domluvenou hrou bowling 
v restauraci Na Statku.

Ve středu 24. 6., kdy proběhlo poslední setká-
ní před prázdninami, jsme si připravili vystoupení 
pro místní seniory. Děti přednesly básničky s hasič-
skou tematikou, poté mladší děti předvedly štafe-
tu s překážkami a starší představily uzly a snažily 
se ně které seniory uzly naučit. Poslední připrave-
né číslo bylo motání hadic na čas, kdy se dokonce 
dva místní odvážliví senioři zúčastnili soutěže mezi 
sebou. Jelikož jsme byli odměněni nejen potleskem, 
předpokládáme, že se námi představená zábava 
všem líbila.

O prázdninách jsme jako každý rok měli naplá-
nované pětidenní stanování v Chotětově, které zača-
lo v neděli 16. srpna. V neděli jsme si postavili sta-
ny, přivítali se, představili se a rozdali si táborová 
trička. I přes deštivé počasí jsme každý den vyjeli 
na naplánované výlety. Hned v pondělí jsme navští-
vili Mirakulum v Milovicích, kde se děti v zábav-
ném parku dostatečně vyřádily. V úterý jsme byli na 
exkurzi u hasičů Škoda Auto, kde jsme si prohlédli 
jejich vybavení nejen hasičských vozů. Po zmiňované 
exkurzi jsem se šli zrelaxovat do nového městského 
bazénu v Mladé Boleslavi. Jelikož ani ve středu neby-
lo pěkné počasí, kvůli čemuž se nemohl konat náš 
naplánovaný cyklovýlet, jako náhradní program jsme 
zvolili multikino v Mladé Boleslavi. Téměř všichni 
si vybrali animovaný fi lm Mimoni a každý vycházel 
z kina s úsměvem na tváři. A stejně, jako jsme přijeli, 
jsme zase vlakem odjeli zpět do Chotětova. Dle mého 

názoru nejlepší a nejdobrodružnější výlet nás čekal ve 
čtvrtek, kdy jsme s dětmi jeli z Mladé Boleslavi vla-
kem na Malou Skálu. Nejprve jsme se vydali na krat-
ší výstup k Pantheonu, kde jsme zříceninu skalního 
hradu prolezli křížem krážem. Před naloděním do 
raft ů jsme si došli na oběd do místní pizzerie. Po obě-
dě následovalo rozdělení posádek do 7 raft ů. Sjíždě-
li jsme úsek Malá Skála – Dolánky, který je dlouhý 
přibližně 9 km. Většina dětí byla na raft ech poprvé, 
a podle jejich šťastného výrazu vypadaly, že se jim 
vodácká zkušenost líbila. Po vylodění a odevzdání 
raft ů jsme rychlejší chůzí šli trasu Dolánky – Tur-
nov, hlavní vlakové nádraží (3,5 km), což jsme i s těmi 
nejmenšími ušli za hodinu. Příjemně unavení jsme 
se vlakem vrátili zpět do Chotětova. Poslední den se 
děti mohly těšit na připravenou hru Pevnost Boyard, 
kde plnily různé soutěže, aby dostaly indicie a klí-
če k otevření pokladu. Po dokončení této hry jsme si 
sbalili své věci a stany, pak už jen zbývalo, aby si pro 
děti přijeli rodiče. Bohužel, tím skončil náš povede-
ný společný pětidenní pobyt pod stany v Chotětově. 
I přes velmi nepříznivé počasí se akce stanování opět 
povedla.

Od 8. září se opět scházíme každé úterý od 
15 hodin. V nejbližší době nás čeká soutěž běh 60 m 
s překážkami v Plazích (26. 9.), 3. 10. ZPV (závod 
požárnické všestrannosti) v Kosmonosích a opět 
podzimní víkend na horách (20. – 22. 11.) na Boudě 
Hadovce ve Vítkovicích.

Za vedoucí mládeže SDH Semčice 
Tereza Šturmová
Email: sopticisemcice@seznam.cz

Z ČINNOSTI TJ SEMČICE, Z. S.

Vážení sportovní přátelé,
je tu podzim, ještě dohrajeme pár nohejbalových 

zápasů, ukončíme sezónu na sobotním sportovním 
odpoledni a už se budeme věnovat „jen“ areálu. Ale od 
začátku…

Léto roku 2015 bylo mimořádné – takové, jaké 
už dávno nikdo nepamatuje. Už v červnu bylo krás-
né počasí a po dlouhé době nám na největší kulturní 
akci, kterou je Semčické rockování, nepršelo. Hudba 
byla super – návštěvníci se dobře bavili. Bylo příjemně 
a ještě příjemněji se poslouchaly pochvaly za organi-
zaci, hlavně ze stran zúčastněných muzikantů. Dovol-
te nám touto cestou poděkovat všem sponzorům, 
neboť bez jejich příspěvků bychom tuto akci fi nančně 
nezvládli.

V červnu jsme tradičně zorganizovali turnaje pro 
našeho největšího sponzora – Tereos TTD Dobrovice. 
A hned na přelomu prázdnin jsme hostili volejbalisty 
z Mnichova Hradiště. Tentokrát, pro velký zájem, své 
soustředění museli rozdělit na dva termíny – malin-
kých a větších dětí. Jsme rádi, že jim můžeme přispět 
alespoň zázemím, vždyť v minulosti tam trénovaly 
i některé naše děti.

První červencovou neděli se konal další ročník 
Memoriálu Bohumila Sládka ve volejbale mužů a už 
4. rokem i žen. Mužské části se zúčastnilo 9 týmů 
s 5 aktivními a 3 bývalými extraligovými hráči. 
Vyrovnané boje stanovily následující pořadí:

1. Česká Lípa
2. Turnov
3. Dlasky Mlasky

Děvčata si na kurtu č. 3 odehrála svůj miniturnaj. 
Letos se zúčastnila družstva z Prahy, Liberce a Mni-
chova Hradiště. Všichni hráči i hráčky měli náš obdiv, 
že dokázali na rozpálených kurtech podávat tako-
vé sportovní výkony. Díky patří i všem pořadatelům 
a obsluze jak v kiosku, tak u udírny i koktejlového 
baru. Všichni zvládli nápor sportovců, návštěvníků 
koupaliště, kterých v ten den bylo skoro 200, i stovku 
řepovských cyklistů, kteří si u nás udělali jako obvyk-
le občerstvovací stanici.

V polovině července si naši volejbalisté uspořá-
dali turnaj smíšených družstev a 12. 9. jej zopakova-
li. Letošnímu složení se konečně zadařilo a z turnaje 
v Doubravičce přivezli pohár za 2. místo a „Petkovy 
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brach“ 5. 9. dokonce vyhráli. Jsme moc rádi, všich-
ni jim gratulujeme. Znovu nabízíme, kdyby si chtěl 
někdo přijít zahrát na ryze amatérské úrovni, možnost 
v pondělí od 18. hodin na kurtech a ke konci září se 
stejným termínem i časem ve školní tělocvičně. Přijď-
te rozšířit naše řady.

V průběhu léta se po mnoha letech plánů rozběhly 
práce na dokončení venkovního grilu na terase. Prv-
ní varianta sice plně neuspokojila naše očekávání, 
ale přeci to nevzdáme, tak se pokračuje dál. Už nyní 
je vidět kus poctivé práce a na výsledek se všichni 
těšíme.

Pro přemíru slunečného počasí jsme trochu hýba-
li i s plánovanými termíny. Desetiboj se posunul až 
na 15. 8. V sobotu se sešlo 28 účastníků. Začali jsme 
raději dost brzo, aby nás slunce moc netrápilo, nejpr-
ve vodními disciplínami. Následovalo něco málo pod 
střechou a herní část na kurtech. A asi i sluníčko se 
o naše soutěžící bálo, tak na nás poslalo pěknou pře-
háňku, po těch vedrech to nikomu nevadilo a sou-
těžilo se klidně i v dešti. Po skončení jsme poseděli na 
terase a už jsme plánovali další ročník i změny někte-
rých disciplín. Znovu zaznívaly požadavky na zimní 
podobu, která je už několik let naplánovaná, ale bez 
pořádné zimy se sněhem a ledem to asi nepůjde. Tak 
uvidíme.

21. 8. 2015 se konal 35. ročník Půlnočního nohej-
balového turnaje. Konečně se nám podařilo náš krás-
ný veliký pohár doplnit o štítky se jmény výherců 
předchozích ročníků. Účastníky jsme rozlosovali do 
14 dvojic a 2 skupin. Kolem půlnoci se hrály k.o. boje 
a pak následovaly zápasy fi nálové miniskupinky, které 
určily konečné pořadí.

1. Klimo Jan + Sieber Pavel
2. Zelba Pavel + Dunovský Jan
3. Pokorný Honza - Hopin + Srb Martin
4. Hřebík Roman + Kováč Lukáš

Po rozdání krásných cen jsme ještě poseděli a plá-
novali další ročník.

Letos klidně až opravdu na konci léta můžeme 
hodnotit i samotné koupání. Co říci? Léto překrás-
né, a to dobré sezóně samozřejmě nahrává. Nicmé-
ně každému, kdo se kolem vody pohybuje, třeba jen 
u domácího bazénu, je jasné, že bez každodenní vytr-
valé práce by koupání skončilo už dávno. Není to zase 
tak dlouho, tak 10–12 let zpět, kdy už v polovině čer-
vence byla voda zelená a zapáchající. Za to, že jsme 
posledního srpna mohli vybírat, patří díky všem, kdo 
se o kvalitu vody starali. Svědčí o tom i všechny roz-
bory, včetně posledního ze 17. 8., které vždy prokázaly 
vysokou kvalitu vody. A nejen to – i kontrola pracov-
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níků z hygieny nejen že nenašla žádné nedostatky, ale 
dokonce nás pochválila za celkově udržovaný areál. 
Obrovské díky všem, kdo se o to zasloužili!

Konec srpna přináší i pokračování nohejbalo-
vých soutěží. Výsledky v tabulkách jsou těsně před 
ukončením soutěže. Čeká nás už jen poslední kolo. 
Družstvo „A“ na plné čáře prokázalo své kvality a jde 
si za postupem. „B“ se značnou část ročníku potýka-
lo až s neuvěřitelnou marodkou, což se projevilo i na 
výsledcích, a „C“ posílené Honzou Klimem podáva-
lo střídavé výkony. Určitě budeme mít na ukonče-
ní o čem hovořit. Podrobnosti najdete na stránkách 
onsmb.estranky.cz.

Okresní přebor 2015
 Z V P SC B

1. TJ Semčice „A“ 12 12 0 71:13 24
2. NK Benátky nad Jizerou 12 9 3 51:33 18
3. TJ Plazy „A“ 12 9 3 56:28 18
4. SK Jizerní Vtelno „A“ 12 7 5 44:40 14
5. SK Jizerní Vtelno „B“ 12 4 8 38:46 8
6. TJ Sokol Mn. Hradiště „B“ 12 3 9 26:58 6
7. Sokol Libáň 12 2 10 28:56 4
8. S. K. NOHEJBAL Hlavenec „B“ 12 2 10 22:62 4

Okresní soutěž 2015
 Z V P SC B

1. NK Bakov nad Jizerou 10 7 3 45:25 14
2. TJ Plazy „B“ 10 7 3 39:31 14
3. Sportovní areál Kolomuty 10 7 3 42:28 14

4. TJ Semčice „C“ 11 5 6 32:41 10
5. RANČ Dobrovice 11 4 7 37:40 8
6. TJ Semčice „B“ 10 3 7 27:43 6
7. Sokol Brodce nad Jizerou 10 3 7 30:40 6

A podzim v areálu? Každoročně práce s přípra-
vou na zimu. Letos k tomu ale přibude mnoho práce 
navíc. Asi nikoho nepřekvapí, že stav budovy ve spor-
tovním areálu není právě v nejlepší kondici. Spíš nao-
pak. Obec letos podala žádost o dotaci na přestavbu 
a modernizaci našeho zázemí, ale bohužel korunky 
k nám nedoputovaly, třeba příště. To ale nic nemění 
na tom, že střecha je opravdu víc než špatná. Už něko-
lik let po každém větším dešti chytáme vodu do kbe-
líků a teď už nejen v klubovně a kuchyňce, ale zase 
i v kiosku. Roky se vše jen záplatuje, a tak jsme rádi, 
že zastupitelé stav střechy vyhodnotili jako havarijní 
a i bez dotačních peněz se rozhodli zasáhnout ihned. 
Proto hned první volný víkend 25. – 27. 9. 2015 svo-
láváme brigádu členů i přátel sportovní organizace 
i „našeho“ areálu. Chceme obci co nejvíce pomoci 
a celou fi nančně náročnou akci zlevnit alespoň vlastní 
prací. Budeme rádi za pomoc kohokoliv. Za TJ bude 
vše koordinovat Zbyněk Řípa. Pokud budete mít chuť 
pomoci a přijdete, již nyní máte dopředu naše díky. 
Co se prací týká, připravujeme se souhlasem obce ješ-
tě 1 akci, ale protože to má být překvapení, necháme 
to na jaro.

Za TJ Semčice 
Vlaďka Hynková
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KULTURNÍ A SOCIÁLNÍ KOMISE

Dne 24. 6. 2015 se ve venkovních prostorách hasič-
ské zbrojnice konalo předprázdninové posezení pro 
starší občany a důchodce naší obce. V pestrém pro-
gramu nejprve vystoupili členové Kynologické orga-
nizace Jabkenice pod vedením předsedy Stanislava 
Hodbodě a předvedli ukázku výcviku psů. O zbytek 
programu se postarali „Soptíci“ – malí členové Sbo-
ru dobrovolných hasičů Semčice pod vedením Terezy 
Šturmové a Kateřiny Procházkové. Děti nejprve reci-
tovaly básničky s hasičskou tématikou, poté předved-
ly ukázky disciplín z hasičských soutěží, kterých se 

účastní a techniky vázání uzlů. Občané si měli mož-
nost s dětmi i zasoutěžit. Po zbytek celého odpoledne 
hrála k tanci i poslechu skupina Trio. Pro všechny bylo 
připraveno bohaté občerstvení a o příjemnou atmo-
sféru se staraly členky kulturní komise. Velké podě-
kování patří panu Michalovi Šimůnkovi za pomoc při 
zajištění občerstvení a všem ostatním, kteří se na této 
akci podíleli. Děkujeme.

Petra Hornerová, 
předsedkyně kulturní 
a sociální komise
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I NZ E RC E

OBEC SEMČICE 
Vás srdečně zve na příjemné posezení s hosty

Janou Chládkovou
Marcelem Zmožkem
Otou Jirákem
(vyprávění s osobnostmi českého kulturního života 
obohacené o písničky z jejich repertoáru)

které se bude konat dne 5. 11. 2015 od 18:00 hodin 

v hasičské zbrojnici v Semčicích.

Cena vstupenky - 150 Kč

Předprodej vstupenek bude zahájen 8. 10. 2015 na OÚ v Semčicích.

(pro všechny věkové kategorie, omezený počet míst)
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SBĚR – VELKOOBJEMOVÝ ODPAD
vrata naproti hřbitovu v areálu Ing. Heřmanského

Čtvrtek  1. 10. 2015 13:00 – 18:00

Pátek  2. 10. 2015 8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00

Sobota  3. 10. 2015 7:00 – 9:00

Do kontejneru nepatří nebezpečný, železný a bio odpad.

SBĚR – NEBEZPEČNÝ ODPAD
vrata naproti hřbitovu v areálu Ing. Heřmanského

Čtvrtek  1. 10. 2015 13:00 – 18:00

Pátek  2. 10. 2015 8:00 – 11:00, 14:00 – 18:00

Sobota  3. 10. 2015 7:00 – 9:00

Do sběru patří barvy a oleje v uzavřených nádobách, 

autobaterie, kompletní elektrozařízení – lednice, 

mrazničky, zářivky, televizory apod.

Sběr velkoobjemového a nebezpečného odpadu je určen 

pouze pro občany Semčic


